

# NOMINEE

## DXB ENTERTAINMENTS PJSC DIRECTOR NOMINEE

دي إكس بي إنترتينمنتس (شركة مساهمة عامة)  
المرشح لعضوية مجلس الإدارة

Name: Fayez Mohamed Al-Boainin  
Nationality: Qatari  
Category: Non-Executive  
Educational Qualifications: BA  
Occupation: IT Director

الاسم: فايز محمد البوعينين  
الجنسية: قطر  
نوع العضوية: عضو مجلس إدارة غير تنفيذي  
الشهادة العلمية : بكالوريوس  
المهنة: مدير ادارة تقنية المعلومات

Mr Al-Boainin is a talented and value-driven professional offering 29 years' experience in the Information Technology (IT) field, with 19 years in management roles. He is currently the IT Director at Qatar Investment Authority managing 3 departments relating to corporate IT needs including IT planning and strategies, business systems, infrastructure and services. He is a member of the Board of the Qatar Stock Exchange and a member of its Audit and Risk Committee. Mr Al-Boainin received his BA in Computer Science and Math from the Pacific Lutheran University in the USA.

السيد فايز البوعينين يملك 29 عاما من الخبرة المصقولة مع الموهبة في مجال تكنولوجيا المعلومات، مع 19 عاما في المناصب الادارية العليا. ويشغل حاليا منصب مدير ادارة تقنية المعلومات في هيئة قطر للاستثمار ويقود السيد فايز 3 أقسام تتعلق باحتياجات تكنولوجيا المعلومات للشركات بما في ذلك تخطيط واستراتيجيات تكنولوجيا المعلومات وأنظمة العمل والبنية التحتية والخدمات. وهو عضو في مجلس إدارة بورصة قطر وعضو لجنة التدقيق والمخاطر. وحصل السيد البوعينين على درجة البكالوريوس في علوم الكمبيوتر والرياضيات من جامعة لوثرين باسيفيك في الولايات المتحدة الامريكية.